

《中秋节英语作文2篇（带中文）》

中秋节是中国传统的团圆节日，它象征着家庭和睦与幸福。在这个特殊的日子，我们赏月、吃月饼、提灯笼，共同庆祝。这里给大家分享三篇关于中秋节英语作文，供大家学习。

中秋节英语作文一

Mid-Autumn Festival, also known as Moon Festival, is one of the most important traditional Chinese festivals. It falls on the 15th day of the eighth lunar month, usually in September or October. On this day, families gather to enjoy the full moon, eat mooncakes, and appreciate the beauty of nature.

Mid-Autumn Festival is an occasion for families to bond and express their love for each other. Elders share stories and legends about the moon, while children play with lanterns and try to guess the riddles written on them. The festival is also a time for couples to express their love and commitment, as it is believed that the full moon brings good luck and prosperity.

The mooncake is the symbol of Mid-Autumn Festival. It is a round pastry filled with various ingredients, such as lotus seed paste, red bean paste, and egg yolk. Eating mooncakes is a tradition that has been passed down for generations, and it is believed to bring unity and happiness to families.

中秋节，也被称为月节，是中国最重要的传统节日之一。它在农历八月十五，通常在九月或十月。这一天，家人聚在一起欣赏满月，吃月饼，欣赏大自然的美丽。

中秋节是家人团聚、表达彼此爱意的时刻。长辈分享关于月亮的故事和传说，而孩子们则玩着灯笼，尝试猜灯谜上的谜语。这个节日也是情侣们表达爱意和承诺的时刻，因为人们相信满月会带来好运和繁荣。

月饼是中秋节的象征。它是一种圆形的糕点，里面填满了各种馅料，如莲蓉、红豆沙和蛋黄。吃月饼是一个世代相传的传统，人们相信这会给家庭带来团结和幸福。

中秋节英语作文二

The Mid-Autumn Festival is a traditional Chinese holiday celebrated on the 15th day of the 8th lunar month. It is a time for family reunions and appreciation of the moon. On this special day, families gather together to enjoy a delicious mooncake, a round pastry symbolizing reunion and completeness. The moon is at its fullest and brightest, creating a serene and peaceful atmosphere. We admire the moon's beauty and cherish the

moment with our loved ones.

中秋节是中国的传统节日，庆祝的是农历八月十五。这是家人团聚、赏月的时刻。在这个特殊的日子，家人们聚在一起品尝美味的月饼，这种圆形的糕点象征着团圆和完整。月亮在这一天最圆、最亮，营造了一种宁静祥和的氛围。我们欣赏月亮的美丽，珍惜与亲人共度的时光。

